

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN DEWAN RAKYAT  
MESYUARAT KEDUA, PENGGAL KETIGA  
PARLIMEN KEEMPAT BELAS**

**PERTANYAAN : LISAN**

**DARIPADA : DATUK SERI DR. HAJI DZULKEFLY  
BIN AHMAD [ KUALA SELANGOR ]**

**TARIKH : 10 OGOS 2020 (ISNIN)**

**SOALAN**

**DATUK SERI DR. HAJI DZULKEFLY BIN AHMAD [ KUALA SELANGOR ]** minta **MENTERI KESIHATAN** menyatakan berapa jumlah doktor pelatih yang telah tidak disambung kontrak mereka setelah kontrak perkhidmatan mereka tamat. Seterusnya, diminta pihak Kementerian untuk memperincikan kaedah penilaian kepada doktor-doktor pelatih sebelum diserap secara tetap ke dalam Kementerian.

**JAWAPAN**

**Tuan Yang di-Pertua,**

1. **Selaras dengan keputusan Kerajaan pada tahun 2016,** graduan perubatan dilantik secara kontrak bagi tujuan menjalani latihan siswazah dan khidmat wajib. Sehingga Mac 2020 **sejumlah 18,838 graduan telah pun dilantik. Perkhidmatan kesemua pegawai tersebut masih lagi disambung** dan kini berada dalam tempoh kontrak mereka dan dijangka akan tamat pada Disember 2021. Sehingga sekarang tiada pegawai perubatan yang ditamatkan kontrak kecuali yang meletak jawatan atau yang ditamatkan kontrak atas faktor kesihatan bagi tujuan pemulihan.
2. Kaedah penilaian Pegawai Perubatan Siswazah (PPS) Kontrak UD41 untuk mengisi jawatan tetap mestilah memenuhi kriteria teknikal dan umum perkhidmatan namun, tertakluk kepada kekosongan perjawatan tetap di KKM.

3. Bagi kriteria teknikal, PPS mestilah lulus 6 posting dengan jayanya dan mendapat purata markah Laporan Nilain Prestasi Tahunan (LNPT) serta purata markah *Certificate Completion of Posting (CCP)* yang cemerlang yang akan menentukan merit dikumpul oleh pegawai. Seterusnya, pegawai akan disusun mengikut keutamaan (*ranking*) berdasarkan jumlah merit yang dikumpul.
4. Walaubagaimanapun, PPS yang memenuhi kriteria teknikal perlu juga memenuhi kriteria umum iaitu bebas daripada tindakan tatatertib, memenuhi syarat skim perkhidmatan dan. Selain itu, PPS mestilah mempunyai Pendaftaran Penuh, disahkan sihat untuk mengamal (*fitness to practise*) jika ada masalah kesihatan fizikal atau mental, dan tiada kes tata etika oleh MPM.
5. Kriteria dan proses penilaian ke lantikan tetap telah dimakluman secara berterusan kepada PPS termasuklah semasa mereka mula dilantik sebagai Pegawai Perubatan Siswazah (PPS) UD41 dan sepanjang perkhidmatan mereka.
6. Pemohonan untuk ke pelantikan tetap akan disaring di peringkat hospital latihan siswazah masing-masing dan di bawa ke peringkat Ibu Pejabat Kementerian Kesihatan Malaysia bagi memastikan proses penilaian dan pemilihan dilaksanakan secara telus dan adil. Cadangan pelantikan tetap seterusnya akan diangkat kepada pengurusan tertinggi KKM untuk disahkan sebelum diperakukan kepada Suruhanjaya Perkhidmatan Awam (SPA) bagi pertimbangan pelantikan tetap.

Sekian, terima kasih.